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Abstract (en)
1. A water jet aerating device, comprising a water pulverizer device, an air intake (6), a mixing chamber (5) and a delivery orifice provided with
jet regularization means (4), the pulverization device having two members (7 and 11) superimposed to and directly in contact with one another,
each of these members (7 and 11, respectively) being provided with at least one ring row of openings (8 and 12, respectively) of relatively large
size, characterized in that the openings (8 or 12) of each member (7 or 11) are all identical to each other and are uniformly spaced, and in that
said members (7 and 11) are positioned relative to each other in such a manner that the opposite edges of each opening (12) of a member (11)
form restricted passages by cooperating with the adjacent edges of two successive openings (8) of the other member (7), all said passages thus
producting small jets each one sloping towards each other, which meet and mutually pulverize each other (Figure 6).

Abstract (fr)
Un dispositif aérateur pour jet d'eau, particulièrement pour le bec de débit d'un appareil hydraulique, avec une chambre de mélange (5), une prise
d'air, un orifice de débit muni de moyens de régularisation du jet, et un dispositif pulvérisateur comprenant un premier (7) et un second élément
(11), qui présentent chacun au moins une couronne d'ouvertures (8, 12) de dimensions relativement grandes, ces deux éléments étant superposés,
dans la position de plus grande pulvérisation, de manière que les ouvertures des deux éléments se correspondent seulement sur des petites parties
adjacentes aux bords, ainsi déterminant une pluralité de lumières de passage restreintes. Les bords opposés de chaque ouverture d'un élément
forment préférablement deux lumières restreintes de passage avec les bords contigus de deux ouvertures successives de l'autre élément, ainsi
produisant des jets inclinés qui se rencontrent en se pulvérisant l'un l'autre. Le second élément peut être déplacé interchangé ou omis pour réaliser
des conditions de fonctionnement différentes.
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